
MARIJAN TOMURAD:  

- Hvala lijepa gospodine predsjedniče.  

Gospodine gradonačelniče, kolegice i kolege, evo ja ću nastavit malo sa smećem.  

Naime, očito je da je u proteklih dva i po do tri mjeseca došlo do poremećaja odvoza 

miješanog komunalnog otpada na području Gradske četvrti Sesvete. Naime u većini mjesnih 

odbora, a ja sam u proteklih desetak dana razgovarao s predstavnicima više od dvadesetak 

mjesnih odbora ne vozi se redovito, dakle dva dana u tjednu miješani komunalni otpad što je 

na ovim vrućinama i u kantama u kojima se nalazi dolazi do da ne govorimo smrada i svega 

onoga negativnoga što se, što se zapravo događa.  

E sada, nakon vaše tiskovne konferencije, prekjučer koju ste održali, ja vam mogu reći 

da jučer to je bila top tema u kafićima i na mrežama itd. Dakle mnogi su vam rekli da 

nedostatak rezervnih dijelova koje ste spominjali itd. vas ne, na neki način ne oslobađa 

odgovornosti za neredoviti odvoz. Dakle to ste morali prije riješiti, dogovoriti, servisirati 

vozila bez obzira što u zadnjih pet godina nije nabavljeno ni jedno novo. Dakle ako je u 

zadnja dva mjeseca došlo do tih problema a u godinu dana je to prije štimalo i dvije, tri godine 

onda morate zaista vidjet što se zapravo događa. Možda se zaista samo radi o organizacijskom 

problemu unutar Čistoće i to treba riješiti.  

Dakle i još jedna stvar, zamolili su me ljudi iz Modruške ulice u Sesvetama, tamo su 

stanari, imate i peticiju koja je išla prema Zagrebačkom holdingu oko postavljanja novih 

'spremnika koji su trebali ić 1.7. no međutim to je prolongirano, dakle da ih postavite na 

mjesto Karlovačke 2 gdje su oni praktički do sada, gdje nikome ne smetaju, jer unutar čestice 

Modruške  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ iz klupe:  

- To je zeleni otok.  

 

MARIJAN TOMURAD:  

- To je zeleni otok, da. To je zeleni otok, da.  

Dakle unutar Modruške i čestice na kojim se nalaze brojevi 3, 5, 7 i 9 zaista ne postoji 

mogućnost  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

stavljanja tih spremnika. Hvala lijepa.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče.  

Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Ja mogu dat u sklopu svog vremena da dio odgovori i netko drugi, jel' tako?  

Evo hvala gospodine Tomurad na pitanju. Kad govorite o ovim okolnostima to se 

moglo znat godinu dana prije. Nije se moglo znat. Znate zašto? Zato što se ove godine 

dogodio rat i zato što je ove godine Kina otišla u potpuni lockdown koji mi nismo ni osjetili. 

Vi znate da su dijelovi Šangaja od 2 milijuna kuna, 2 milijuna ljudi bili u potpunom 

lockdownu. Nitko nije smio izać iz kuće.  

Znači proizvodnja a Kina je valjda ono, glavna tvornica ajmo to tako reć Svijeta je bila 

itekako ograničena a isto tako i dobava. Pa kažem, mislim da to svi građani znaju. Probajte 

kupit auto. Šta će vam reći i koliko će vam biti rok isporuke za taj auto.  

S toga radimo i najam kamiona. Znači idemo u javnu nabavu za najam kamiona dok čekamo 

da kupimo nove. Ni jedan nije kupljen u zadnjih pet godina. Mi cijeli vozni park Čistoće 



namjeravamo obnoviti. To je 60% u sljedećih nekoliko godina. Al' evo kolega Vić možda 

možete i vi.  

 

DAVOR VIĆ:  

- Ja bi možda… Lijep pozdrav svima.  

Ja bi možda malo detaljizirao taj problem. Mislim O.K. vidljivo je da u ovakvom 

sustavu svaki puta kad nešto zakaže da to vidi svaki naš korisnik. To je apsolutno jasno. 

Dakle to je jednostavno javna usluga kojom se mi bavimo.  

Što se tiče rezervnih dijelova i mogućnosti predviđanja toga da će oni nestat, dakle 

nije samo to problem. Problem je što smo mi imali tekuće okvirne sporazume za nabavku 

rezervnih dijelova stare preko godinu dana gdje su usred inflacije svi dobavljači, bilo im je 

jednostavnije platiti penale i moliti boga da mi raskinemo te ugovore, dakle oni nam nisu 

isporučivali uopće rezervne dijelove, nego isporučiti rezervne dijelove po cijenama koje su 

bile prije godinu dana, koje su sve otišle u nebo, kao što znate i u građevinarstvu i u svemu 

ostalom. Raskidanje tog ugovora, provođenje javne nabave na koju smo mi obvezni kao javno 

trgovačko društvo nažalost traje i to je to što se tiče voznog parka.   

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

Gotov?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Gotov. Ako će bit dodatno objašnjenje… Ne. Onda je to to za sada.  

Molim gospodina zastupnika Marka Sladoljeva da on postavi svoje zastupničko 

pitanje.   

 

……(Prekid snimke)……  

  


